
 Motie: meer aandacht voor de(P)auto  
 
De gemeenteraad bijeen op 07-11-2023   
 
Constaterende dat: 
 

- Landelijk er een toename is van het auto gebruik en auto verkeer.  (cijfers CBS) 
 
Overwegende dat: 
 

- Rijswijk 1 van de snelst groeiende gemeente van Nederland is. 
- Rijswijk binnenkort de mobiliteitsstrategie gaat bespreken van alle vormen van vervoer. Ook de 

P van personenauto. 
 
Verzoekt het college om: 
 

- Bij het opstellen en bespreken van de mobiliteitsstrategie serieus ruimte te bieden en 
aandacht te besteden aan de P van personenauto., Het huidige en toekomstige autoverkeer, de 
doorstroming daarvan en de bereikbaarheid van Rijswijk. 
 
En gaat over tot orde van de dag. 
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